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Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Szanowny Panie Ministrze! 
Zwracam się do Pana Ministra z wnioskiem o ujęcie budowy obwodnicy Suwałk w programie budowy 

dróg krajowych i autostrad jako zadania inwestycyjnego przewidzianego do realizacji w latach 2014–2015.  
O realizację tej inwestycji od wielu lat zabiega samorząd miasta Suwałki. Przedstawiciele rządu wielo-

krotnie składali w tej sprawie deklaracje wskazujące, iż ta inwestycja ma być realizowana w nieodległym 
terminie, wspólnie z obwodnicą Augustowa. Przygotowania do budowy obwodnicy są znacząco zaawanso-
wane – GDDKiA Oddział w Białymstoku dysponuje decyzją środowiskową oraz wybrał wykonawcę doku-
mentacji technicznej, która powinna być wykonana do końca 2013 r. – tak więc możliwa będzie realizacja 
budowy obwodnicy Suwałk w 2014 r., ale pod warunkiem zabezpieczenia niezbędnych środków finanso-
wych. 

Z uwagi na to, iż problemów związanych z ruchem drogowym w tej części nie da się rozwiązać bez po-
wiązania budowy obwodnicy Augustowa i obwodnicy Suwałk, proszę Pana Ministra o pozytywne ustosun-
kowanie się do wniosku o umieszczenie budowy obwodnicy Suwałk w programie budowy dróg krajowych i 
autostrad z terminem rozpoczęcia realizacji inwestycji w roku 2014. 
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Bohdan Paszkowski 




